
PROTOKOL nr 44
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

kt6re odbylo si~ w dniu 18 listopada 2009 roku
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tel, (0-"') 781-10- 03
Fax 781-13-78

UJoj. MazoUJieckie

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodnicz!lcy Marek Kroczek (lista obecnosci stanowi zal!lcznik nr 1 do protokolu;
nieobecny P, Adamczyk).

Porz!ldek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porz!ldku obrad.
3. PrzY.i~cie wniosk6w w sprawie zmian porz!ldku obrad.
4. Spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarz!ldowych dzialaj!lcych w Markach.
5. Ocena realizacji letniego wypoczynku dzieci i mlodziezy.
6. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulic drogom

wewn~trznym, stanowi!lcym wlasnosc Gminy Miasta Marki (Druk nr 390).
7. Wydanie opinii Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych Komisji.
8. Sprawy r6zne.
9. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodnicz!lcy Marek Kroczek zlozyl wniosek 0 wykreslenie Pkt. 7 "Wydanie 0pllln
Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych Komisji.", poniewa2: nie zostaly skierowane do
Komisji zadne projekty.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu w drodze glosowania, przy jednym glosie wstrzymuj!lcym
si~ przyj~la ww. wniosek w sprawie zmiany porZ!ldku obrad (w glosowaniu bralo udzial 7.
radnych; nieobecni: M. Malik, F, RZewski).

Pkt 4, Spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarzadowych dzialajacych w Markach,

Przewodnicz!lcy Marek Kroczek przywital przedstawicieli organizacji,
na zaproszenie Komisji i poprosil 0 kr6tkie prezentacje:

przybylych

• Pani Ewa Stefanowska, reprezentuj!lca Uczniowski Klub Sportowy "Marki 4" przy
Szkole Podstawowej nr 4 w Markach poinformowala, ze UKS jest w trakcie
finalizowania formalnosci, zwi!lZanych z powolaniem klubu, oraz ze oferta
prowadzenia zaj~c sportowych (badminton i lucznictwo) b~dzie adresowana do dzieci
z terenu calego miasta. Nast~pnie odpowiedziala na pytania, formulowane przez
radnych: Jolant~ Sowinskl\, Marka Kroczka i Tadeusza Sklodowskiego.

• Radna Izabela Brzezinska zabrala glos jako przedstawicielka "eARITAS" przy parafii
p.w. Matki Bozej Kr6lowej Polski w Markach przy ul. Jutrzenki 26 i om6wila
dzialalnosc organizacji na terenie Pustelnika.

Radny Tadeusz Sklodowski poruszyl kwesti~ zagospodarowania przyziemia w budynku
kosciola.



• Pan Wojciech Szubierajski Prezes Kola ill 14 Polskiego Zwill.zku W«dkarskiego,
pelnill.cy rowniez funkcj« Wiceprezesa ds. Sportu i Mlodziezy Okr«gu Mazowieckiego
PZW, poinformowal, ze Kolo w Markach liczy 2274 czlonkow, w tym okolo 200
to mlodziez; podzi«kowal za dotychczasowll. wspolprac« i przychylnosc wladz miasta
oraz przedstawil dzialalnosc zwi¢u. Nast«pnie odpowiedzial na pytania,
sformulowane przez radnych: Marka Manka i Marka Kroczka.

• Pan Jakub Sieluk, reprezentujllCY Stowarzyszenie "ROCK - DZIECIAK" dzialajll.ce
od 2 listopada br., powiedzial, ze glownym celem stowarzyszenia jest realizowanie
dziala6. profilaktycznych, obejmujll.cych tematyk« uzaleznieJi, polegajll.cych na
zainteresowaniu mlodych ludzi w przedziale wiekowym 10-18 lat muzykll.
rozrywkowll. i technikami realizacj i dzwi«ku.

W dyskusji udzial wzi«li radni: Tadeusz Sklodowski, Urszula Paszkiewicz i Marek Kroczek
oraz Pan Jakub Sieluk.

• Radny Tadeusz Sklodowski, reprezentujll.cy Mareckie Stowarzyszenia Gospodarcze,
scharakteryzowal dzialalnosc stowarzyszenia, funkcjonujll.cego na terenie miasta
od 2000 roku, a nast«pnie odpowiedzial na pytania sformulowane przez radnych:
Izabel« BrzeziJiskll. i Marka Kroczka.

• Radny Filip RZewski zabral glos jako Wiceprezes Towarzystwa przyjaci61 Marek,
wymienil imprezy, organizowane corocznie przez Towarzystwo i zaprosil na III
Mistrzostwa TPM CUP'09.

• PrzewodnicZl\.cy Marek Kroczek, reprezentujll.cy Parafialny Oddzial Akcji Katolickiej
przy parafii p.w. sw. Izydora w Markach, przedstawil cele i zadania realizowane przez
stowarzyszenie.

Nast\;pnie PrzewodnicZl\.cy Marek Kroczek zamknll.l dyskusj« w tym punkcie porzlldku obrad.

Pkt 5. Ocena realizacji letniego wypoczynku dzieci i mlodziezy.

Ewa Motyczyllska Pelnomocnik ds. profilaktyki i rozwill.Zywania problemow alkoholowych
przedstawila informacj«, dotyCZllCll. realizacji w 2009 roku zadania pn. "Na wakacje po usmiech
- program profilaktyczno-terapeutyczny dla dzieci i mlodziezy z rodzin niewydolnych
wychowawczo, dotkni«tych skutkami alkoholizmu i narkomanii, realizowany w trakcie
wakacji" (za1ll.cznik ill 3 do protokolu).

Nie zostala podj«ta dyskusja w tym punkcie POrzlldku obrad.

Pkt 6. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazw ulic drogom
wewnetrznym, stanowiacym wlasnosc Gminy Miasta Marki CDruk ill 390).

Projekt uchwaly stanowi za1ll.cznik ill 4 do protokolu.

Przewodniczll.cy Marek Kroczek przypomnial, ze na posiedzeniu w dniu 2 paidziemika br.,
Komisja opiniowala wnioski w sprawie nadania nazw ulic i konsekwencjll. wydanych wowczas
opinii jest projekt uchwaly, zawarty w Druku ill 390.



Nie zostala podj",ta dyskusja.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez PrzewodnicZ:tcego Marka Kroczka, Komisja
Oswiaty, Kultury i Sportu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
nadania nazw ulic drogom wewn",trznym, stanowi1lccym wlasnosc Gminy Miasta Marki
(w glosowaniu bralo udzial9. radnych).

Pkt 7. Sprawy r6:i:ne.

1. Przewodnicz1lccy Marek Kroczek odczytal zaproszenie na Siubowanie Pierwszoklasisty
w Szkole Podstawowej Dr I, kt6re odb",dzie si", w dniu 25 listopada 2009 roku
o godzinie 1000

•

2. Przewodnicz1lccy Marek Kroczek zwr6cil si", do czlonk6w Komisji z prosb1lc
o zglaszanie propozycji do Planu Pracy na 2010 rok.

Innych spraw nie zgloszono.

Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1430 Przewodnicz1lccy Marek Kroczek zamkn1lc1 posiedzenie Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Protokolowala

ft' Przewodnicz1lccyKom~
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